



The Law Society of  
Upper Canada

Barreau

du Haut-Canada

## SPECIAL CONVOCATION

JANUARY 2017

---

*The conferring of an honorary degree and  
the call to the Bar of the candidates*

## CONSEIL EXTRAORDINAIRE

JANVIER 2017

---

*Remise d'un grade honorifique et assermentation  
des candidates et des candidats*

## CONTENTS

---

**ROY THOMSON HALL**

Toronto, Ontario

Friday, January 27, 2017

9:30 a.m.

**7**

**ROY THOMSON HALL**

Toronto (Ontario)

Vendredi 27 janvier 2017

9 h 30

## MESSAGE FROM THE TREASURER

---

The Call to the Bar ceremony is a moment to celebrate your achievement in reaching this important milestone — the final one — in your long journey to become a lawyer. Congratulations!

This event is also a moment to celebrate our profession and its role in upholding the rule of law — the foundation of our democratic institutions and the values contained in the *Canadian Charter of Rights and Freedoms*.

The Law Society, which governs the legal professions, is required to advance the rule of law and access to justice for the people of Ontario, and our overriding obligation is to act in the public interest. Today, you join us in sharing those objectives.

As a member of the legal profession, you are an important participant in preserving and protecting democratic institutions, rights and values. No matter what path you choose as a lawyer, you will work in a legal framework that governs the conduct of all of us — a framework that requires respect for the law, and respect for legal institutions.

But the law and our legal institutions are not static and must evolve to meet societal changes and needs. Look for opportunities to help enhance access to justice and to use the law as an instrument for good — for change and progress. The *Charter* was, of course, written by lawyers, and the changes it has brought to our laws — many undreamt of 35 years ago — have been effected by innovative and committed lawyers.

## MESSAGE DU TRÉSORIER

---

La cérémonie d'assermentation au barreau vous donne l'occasion de célébrer une étape très importante — la dernière — dans votre long parcours vers la profession d'avocat. Félicitations !

En outre, cet événement vous donne l'occasion de célébrer notre profession et le rôle qu'elle joue pour maintenir la règle de droit — qui est le fondement même de nos institutions démocratiques et des valeurs enchaînées dans la *Charte canadienne des droits et libertés*.

Le Barreau, qui régit les professions juridiques, a le mandat de défendre la règle de droit et l'accès à la justice pour la population de l'Ontario, et notre obligation première consiste à agir dans l'intérêt public. Désormais, vous partagez avec nous ces objectifs.

Comme membre de la profession juridique, vous jouez un rôle important pour préserver et protéger les institutions, les droits et les valeurs démocratiques. Quel que soit le chemin que vous emprunerez comme avocat, vous travaillerez dans un cadre juridique qui détermine notre conduite à tous — un cadre qui appelle au respect de la loi et des institutions juridiques.

Toutefois, la loi et nos institutions juridiques ne sont pas statiques et elles doivent évoluer pour suivre les changements et les besoins de la société. Cherchez les occasions d'améliorer l'accès à la justice et d'utiliser le droit comme instrument pour faire le bien — dans le changement et le progrès. Bien sûr, la *Charte* a été rédigée par des avocats, et les changements qu'elle a apportés à nos lois — dont certains auraient été inimaginables il y a 35 ans — ont été établis par des avocats innovateurs et engagés.

Nous espérons qu'en devenant avocats aujourd'hui, vous qui êtes des personnes extraordinaires, diversifiées,

---

In becoming lawyers today, we look to you — an extraordinary, diverse, intelligent and hard-working group of people — to advance and improve justice, our laws, and our society well into the 21<sup>st</sup> century. There are myriad ways to use your legal training in legal practice, social justice careers, business, government, in-house counsel settings, and, in this rapidly changing world, in new and interesting ways that are unfolding as we speak and were unimaginable even a decade ago. Be involved, be innovative, and give back. Engage in your profession and your communities. Practising law is demanding, but it is rewarding, and it is especially so when you recognize that, as lawyers, you play a vital role in maintaining, protecting and strengthening our democratic, diverse and free society.

Remember, as well, to look to one another and to advisors, mentors, role models and others for guidance, advice, support, humour and inspiration as you move forward with your professional lives. The richness of those relationships will enhance the paths you choose.

On behalf of the Law Society, I wish you a full and satisfying career.



Paul B. Schabas  
Treasurer

---

intelligentes et travaillantes, vous saurez bien faire avancer dans le vingt-et-unième siècle la justice, nos lois et notre société. Il existe une multitude de manières d'utiliser votre formation juridique dans la pratique de votre profession ; il y a les carrières qui touchent à la justice sociale, aux affaires, au gouvernement, aux entreprises d'experts-conseils, sans compter, dans ce monde en constant bouleversement, les nouvelles façons intéressantes et inimaginables il y a seulement dix ans qui se développent en ce moment même. Engagez-vous, innovez et redonnez. Engagez-vous dans votre profession et dans vos milieux respectifs. L'exercice du droit est une profession exigeante, mais également gratifiante, surtout si vous reconnaisssez qu'en tant qu'avocats, vous jouez un rôle vital pour maintenir, protéger et renforcer notre société démocratique, libre et diversifiée.

Rappelez-vous aussi de vous tourner les uns vers les autres et de consulter vos conseillers, vos mentors et les gens qui vous influencent pour obtenir des conseils, du soutien, de l'humour et de l'inspiration dans vos vies professionnelles. La richesse de ces relations vous fera progresser tout au long des chemins que vous emprunerez.

Au nom du Barreau, je vous souhaite une carrière bien remplie et gratifiante.

Le trésorier,



Paul B. Schabas

## CALL TO THE BAR

---

The call to the Bar takes place in two separate procedures. First, the Benchers of The Law Society of Upper Canada, who are responsible for the governance of the legal professions in Ontario, are called to order on the stage in a Special Convocation by the Treasurer, who is the head of the Law Society. The candidates will be presented by members of Convocation to the Treasurer who will confer on them the degree of Barrister-at-Law and call them to the Bar of Ontario. Convocation will then adjourn and a Special Sitting of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice will be convened by the Court Registrar. The Chief Justice of Ontario, or designate, will preside over the administering of the Oath of Allegiance, and the Oath to the newly called members of the Bar. The Court will then adjourn. The graduates now are called to the Bar as barristers and solicitors, and are authorized to practise law in the Province of Ontario.

## ADMISSION AU BARREAU

---

L'admission au barreau se déroule en deux temps. En premier lieu, le trésorier, qui est chef du Barreau, ouvre un conseil extraordinaire sur l'estrade des conseillers du Barreau du Haut-Canada, qui sont responsables de l'administration des professions juridiques en Ontario. Des membres du Conseil présentent les candidates et candidats au trésorier qui leur remet le diplôme d'avocat-plaideur ou d'avocate-plaideuse et les reçoit au barreau de l'Ontario. La séance du Conseil est alors levée et le greffier convoque une session extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice. Le juge en chef de l'Ontario, ou la personne désignée, préside à la prestation du serment d'allégeance et du serment par les nouveaux membres reçus au barreau. La séance de la Cour est alors levée. Les candidates et les candidats sont maintenant avocats-plaideurs ou avocates-plaideuses et procureurs ou procureures, et sont autorisés à exercer le droit dans la province de l'Ontario.

## BENCHERS OF THE LAW SOCIETY OF UPPER CANADA

## MEMBRES DU CONSEIL DU BARREAU DU HAUT-CANADA

### *Treasurer/Trésorier*

Paul B. Schabas

### *Elected Benchers/*

#### *Membres élus*

Raj Anand, LSM

Peter Beach

Fred J. W. Bickford

Jack Braithwaite

Christopher D. Bredt

Robert J. Burd

John E. Callaghan

Paul M. Cooper

Dianne G. Corbiere

Cathy Corsetti

Janis P. Criger

Teresa Donnelly

Ross F. Earnshaw

Robert F. Evans, Q.C.

Julian N. Falconer

Rocco Galati

Avvy Yao-Yao Go, O.Ont.

Howard Goldblatt

Joseph Groia

Michelle Haigh

Carol Hartman

Jacqueline A. Horvat

Brian Lawrie

Janet Leiper, C.S.

Jeffrey Lem

Michael M. Lerner

### *Marian Lippa*

M. Virginia MacLean,  
Q.C., LSM

William C. McDowell

Susan T. McGrath

Isfahan Merali

Malcolm M. Mercer

Barbara J. Murchie

Sandra Y. Nishikawa

Gina Papageorgiou

Susan Richer

Jonathan M. Rosenthal

Raj Sharda

Andrew Spurgeon

Joanne St. Lewis

Sidney H. Troister, LSM

Jerry B. Udell

M. Anne Vespry

Tanya Walker

Peter C. Wardle

### *Appointed Benchers/*

#### *Membres nommés*

Marion Boyd

Gisèle Chrétien

Suzanne Clément

Seymour Epstein, P.Eng.

Jan Richardson

Gerald Sheff

Baljit Sikand

Catherine Strosberg

### *Ex-Officio Benchers/*

#### *Membres d'office*

The Hon. Yasir Naqvi, MPP

Bob Aaron

The Hon. Robert P. Armstrong,  
Q.C.

Larry Banack

Christopher Bentley

Michael J. Bryant

Paul Copeland, C.M., LSM

Abraham Feinstein, Q.C., LSM

The Hon. Lee K. Ferrier, Q.C.

Neil Finkelstein

Patrick Garret Furlong,  
Q.C., LSM

Gary Lloyd Gottlieb, Q.C.

The Hon. John D. Ground, Q.C.

Howard G. Hampton

Charles A. Harnick, Q.C., LSM

George D. Hunter

Vern Krishna,

C.M., Q.C., FRSC, LSM

Gavin MacKenzie

Ronald D. Manes

The Hon. R. Roy McMurtry,  
O.C., O.Ont., Q.C., LSM

W. A. Derry Millar, LSM

Daniel J. Murphy, Q.C.

Ross W. Murray, Q.C.

Alan W. Pope, Q.C.

Julian Porter, Q.C., LL.D.

Judith M. Potter

The Hon. Allan Rock, P.C., Q.C.

Heather Joy Ross

Clayton Ruby, C.M.

Arthur R. A. Scace, C.M., Q.C.

The Hon. James M. Spence,  
Q.C., LL.D.

Norman W. Sterling, Q.C.

Harvey T. Strosberg, Q.C., LSM

Gerald A. Swaye, Q.C., C.S.

J. James Wardlaw, Q.C., LSM

Bradley H. Wright

Roger D. Yachetti, Q.C.

David S. Young

### *Emeritus Treasurers/*

#### *Trésoriers émérités*

Thomas G. Conway

Janet E. Minor

Laurie H. Pawlitzka, LL.D.

### *Emeritus Benchers/*

#### *Conseillers émérités*

Constance Backhouse,

C.M., O.Ont., LSM

John A. Campion

Alan D. Gold

Alan G. Silverstein, C.S.

Beth Symes, C.M., LSM

### *Honorary Bencher/*

#### *Membre honoraire*

His Royal Highness

Prince Charles,

The Prince of Wales

## OATHS

---

### OATH OF ALLEGIANCE

I swear or affirm that I will be faithful and bear true allegiance to Her Majesty Queen Elizabeth the Second, Her heirs and successors according to law.

### OATH

I accept the honour and privilege, duty and responsibility of practising law as a barrister and solicitor in the Province of Ontario. I shall protect and defend the rights and interests of such persons as may employ me. I shall conduct all cases faithfully and to the best of my ability. I shall neglect no one's interest and shall faithfully serve and diligently represent the best interests of my client. I shall not refuse causes of complaint reasonably founded, nor shall I promote suits upon frivolous pretences. I shall not pervert the law to favour or prejudice anyone, but in all things I shall conduct myself honestly and with integrity and civility. I shall seek to ensure access to justice and access to legal services. I shall seek to improve the administration of justice. I shall champion the rule of law and safeguard the rights and freedoms of all persons. I shall strictly observe and uphold the ethical standards that govern my profession. All this I do swear or affirm to observe and perform to the best of my knowledge and ability.

## SERMENTS

---

### SERMENT D'ALLÉGEANCE

Je jure ou affirme solennellement et sincèrement que je serai fidèle et porterai allégeance à Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux, à ses héritiers et successeurs, conformément à la loi.

### SERMENT

J'accepte l'honneur, le privilège, les devoirs et les responsabilités liés à l'exercice du droit en qualité d'avocat plaigneur et de procureur dans la Province de l'Ontario. Je protégerai et défendrai les droits et les intérêts des personnes qui m'embauchent. Je conduirai toutes les instances avec fidélité et au mieux de ma compétence. Je ne négligerai les intérêts de personne, j'assurerai un service fidèle et représenterai avec diligence l'intérêt véritable de mes clients. Je ne refuserai pas les plaintes dont les fondements sont raisonnables, ni n'intenterai aucune cause frivole. Je ne détournerai pas la loi pour favoriser ou défavoriser qui que ce soit, mais en toutes choses, j'agirai avec honnêteté, intégrité et politesse. Je chercherai à assurer l'accès à la justice et aux services juridiques. Je chercherai à améliorer l'administration de la justice. Je mettrai de l'avant la primauté du droit et veillerai à respecter les droits et libertés de tous. Je me soumettrai strictement aux normes de déontologie qui régissent ma profession. Je jure ou affirme solennellement que je traiterai toutes ces questions au mieux de ma connaissance et de ma compétence.

## TORONTO

### PROGRAM

---

#### PROCESSION

The audience will rise when the Treasurer and Benchers enter the Auditorium. The Treasurer, Paul B. Schabas, will open Convocation.

#### CONFERRING OF AN HONORARY DEGREE

The Treasurer will confer the degree of Doctor of Laws, *honoris causa*, upon

*Thomas G. Heintzman, O.C., Q.C.*

#### ADDRESS

Thomas G. Heintzman, O.C., Q.C., will address Convocation.

### PROGRAMME

---

#### ENTRÉE SOLENNELLE

L'assistance se lève lorsque le trésorier et les membres du Conseil entrent dans l'auditorium. Le trésorier, Paul B. Schabas, ouvre la séance.

#### GRADE HONORIFIQUE

Le trésorier confère le grade de docteur en droit, *honoris causa*, à

*Thomas G. Heintzman, O.C., c.r.*

#### ALLOCUTION

Thomas G. Heintzman, O.C., c.r., prononce une allocution devant le Conseil.

---

#### ROY THOMSON HALL

Toronto, Ontario  
Friday, January 27, 2017  
9:30 a.m.

7

#### ROY THOMSON HALL

Toronto (Ontario)  
Vendredi 27 janvier 2017  
9 h 30

## TORONTO

### CALL TO THE BAR

*The candidates for call to the Bar will be presented to the Treasurer by members of Convocation.*

Bachir Abou Chakra  
Muhammad Shahwar Akbar  
Refayat Tahnisa Alam  
Aljosa Alilovic  
Heba Mazin Al-Shakarchi  
Amma Afum Anaman  
Paulette Geraldine Annon  
Tizianna Aulino  
Sahil Husain Azad  
Godfrey Bakeerathan  
Amrik Singh Bath  
Amanda Lisa Bercovitch  
Nima Besharat  
Adam Jordon Tyler Bond  
Ashlinder Brar  
Guiseppe Capisciolti  
Daniel Robert Carpenter  
Jean-Michel Maurice Cazabon  
Felix Chakirov  
Michael David Chalupovitsch  
Erika Valerie Wai Yee Chan  
Mohammad Ali Chaudary  
Muhammad Nadeem Chaudhry  
Edward Wing-Chung Choi  
Tamma Choi  
Robert Joseph Ciriello  
Analisa Corbo  
Raheena Dahya

Veronica Tamae Daley  
Natasha Dassanayake  
Noel Dekking  
Julien Michel Demers  
Nandi Ayodele Olivia  
Deterville  
Anne Marie Di Santo  
Michael David Wayne Donald  
Audrey Debralee Doxtdator  
Kaleigh Marissa Dryla  
Janine Kimberley D'Souza  
Andréanne Dubé  
Jordan Aubrey Duviner  
Kimberly Catherine Elliott  
Christopher Bruce Erickson  
Vivian Maria Esper  
Peter Eustace  
Sasha Faraone  
Anna Josie Fitzsimmons  
Jocelyn Winter Formsma  
Jasmine Constance Gassi  
Yara Ghazi  
Simran Kaur Gill  
Barbara Caterina Giorgio  
Erdal Gok  
Sheryl Ann Grant  
Christopher D'Arcy William Grisdale  
Erik Karl Gutenkunst  
Umme Habiba

### ADMISSION AU BARREAU

*Les membres du Conseil présentent au trésorier les candidates et candidats à l'admission au barreau.*

William James Halford  
Irene Hanna  
Tiffany Mary Heffernan  
Aziza Abdillahi Hassan Hirsi  
Mohammad Delwar Hossain  
Marquise Lee Karoline Gisèle Houle  
Jessica Louie Sieve-Keow  
Ho-Wo-Cheong  
Martin Sui-Ming Hui  
Aatif Ibrahim  
Henry Igbinoba  
Marco Anton Radiuk Jacuta  
Bree-Aaron Betsy-Lee  
Molly Ruby Frances  
Jamieson-Holloway  
Natalie Javed  
Keltie Jacqueline John  
Keerit Pal Singh Jutla  
Aneel Ahmad Kamran  
Peter Gurguis Karam  
Matthew Kazandji  
Kathleen Michelina Kealey  
Khamissa Khamsi  
Sana Shaukat Khokhar  
Ariel Shimon Kirzner  
Zachary Richard Kornblum  
Emma McArdle Kutka  
Shawn Roderick Bruce Leclerc  
Katherine Hyewon Lee  
Boshan Li  
Priya Dharshani Lilmohan  
Michael Julian Lippa  
Ben Qiong Liu  
Wai Ying Lui  
Christopher Lawrence Lukas  
Coral Evelyn Susan Lyster  
Aminder Kaur Mangat  
Renai Bonnie Althea Martin  
Kristina Matveeva  
Rosalyn Irene Mc Farlan  
Harrison Luke McCain  
Rory Mark McDonagh  
Jonathan Eric Ockwell  
McGillivray  
Elizabeth Catherine Ann  
McMillan  
John Victor Jacob Mesec  
Tyler Keith Joseph Meyer  
Mohamed Abdurahman  
Mohamed  
Gazal Mojdehi  
Morag Jean Mac Gregor Morel  
Tara Esther Messeouda  
Mrejen  
Guncha Murara  
Albana Musta  
Tatiana Cathleen Nickorick  
Joe Ifeanyi Nzemeke

## TORONTO

---

Maria Alessandra B. Ocampo  
Ugochukwu Uzochukwu  
Ojukwu  
Godfrey Okundaye  
Denis Onek Olwedo  
Ngozi Cecilia Onyia  
Clara Maria de Ortiz  
Cintia Panucci Zanellato  
Christine Nalini Persaud  
Elyria Claire Petrone  
Reitberger  
Jason Spencer Pinkerton  
Jordan Kenneth Potechin  
Sandra Wicline Prevalus  
Allison Jane Radcliffe  
Denise Diane Resnick  
Anneke Joy-Marie Russell

Christiane Saad  
Leah Jacqueline Saltiel  
Anita Mary Samuel  
Renée Dawn Satterswaite  
Vic Sehdev  
Vino Shanmuganathan  
Gaurav Sharma  
Jordan Duncan Russel Dobson  
Sharpe  
Jia Shen  
Brendan Patrick Sheridan  
Christopher Robert Shultz  
Alexandre Jérémie Simard  
Ajit Bir Singh  
Ishdeep Singh  
Navdeep Singh  
Robert Frederick Skeggs

Katherine Maria Spensieri  
Aisha Suleman  
Noor N. Towfik Sultan  
Katharine Nora Sutherland  
Brandon Nicholas Szarabura  
Edmond Gerald Tetrault  
Amandip Uppal  
Whitney Rose Van Belleghem  
Emily Pety VanLooyen  
Preetmohinder Singh Wadhwa  
Heather Elaine Watson  
Kate Delamere Webster  
Mitra West  
David Christopher Wickens  
Scott Thornley Widdowson  
Patrick Allan Wright  
Marwa Racha Younes

---

## CONVOCATION WILL ADJOURN

*Special Sitting of the Court of Appeal for Ontario  
and the Superior Court of Justice*

The Honourable Justice David G. Stinson, Judge of the Superior Court of Justice, will preside over a Special Sitting of the Court of Appeal for Ontario and the Superior Court of Justice to administer the oaths to the candidates and admit them as solicitors.

THE COURT WILL RISE

9

---

## LA SÉANCE DU CONSEIL EST LEVÉE

*Session extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario  
et de la Cour supérieure de justice*

L'honorable David G. Stinson, juge de la Cour supérieure de justice, présidera une séance extraordinaire de la Cour d'appel de l'Ontario et de la Cour supérieure de justice pour faire prêter serment aux candidats et les admettre comme procureurs.

LA SÉANCE DE LA COUR EST LEVÉE



**ROY THOMSON HALL**

Toronto, Ontario

Friday, January 27, 2017

9:30 a.m.

**ROY THOMSON HALL**

Toronto (Ontario)

Vendredi 27 janvier 2017

9 h 30